
Projekt - PROTOKÓŁ  Nr LXVIII/2022 

z obrad  LXVII sesji  Rady Gminy  Daszyna w dniu  28 grudnia 2022 r. 

 

Punkt 1 porządku obrad: otwarcie sesji, stwierdzenie kworum 

 

 Przewodniczący Rady – Tadeusz Dymny otworzył obrady  LXVIII sesji Rady Gminy 

Daszyna  

i powitał: radnych, sołtysów, Wójta Gminy - Zbigniewa Wojtera, Z-cę Wójta -

Zb.Cywińskiego.  

Stwierdziła kworum-obecnych 15 radnych.    

Wylosowano numer  4 z listy radnych- Marek Chwiałkowski, który rozpoczynał głosowania. 

Przewodniczący zaproponował do odczytywania imiennego wykazu radnych w głosowaniach,  

Roberta Modrzyńskiego. Nie zgłoszono innych propozycji. 

 

Punkt 2 porządku obrad: przyjęcie porządku obrad 
 

Przewodniczący odczytał porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy   

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Daszyna na 2022 rok. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania skargi do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Łodzi. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego fragmentu obrębu PGR Koryta. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu obrębów: Daszyna, Krężelewice, PGR 

Koryta i Upale. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia studium uwarunkowań i 

kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Daszyna. 

9. Podjęcie uchwał w sprawie zatwierdzenia planów pracy komisji stałych Rady Gminy 

Daszyna na 2023 rok. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2023-2025. 

11. Sprawy różne. 

12. Zakończenie obrad. 

 

Wójt Gminy poinformował, że radni przed sesją otrzymali zmieniona wersje uchwały w 

sprawie zmiany WPF Gminy Daszyna na lata 2022-2036 oraz w sprawie zmian w budżecie 

gminy Daszyna na 2022 rok. Zmiany dotyczą dokonanej wpłaty odsetek od nienależnie 

pobranego dodatku węglowego. Wpłacone środki musza być wprowadzone do budżetu do 

końca roku budżetowego.  

   

Punkt 3 porządku obrad: uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej  

Gminy Daszyna na rok 2022. 
 

Z-ca Wójta odczytał objaśnienia dołączone do uchwały. 

 

Radna M.Słomczyńska zapytała o zmianę dotycząca realizacji funduszu sołeckiego w 

Sołectwie Koryta. Realizacja powinna nastąpić do końca roku, więc skąd kolejne zmiany. 

 



Z-ca Wójta wyjaśnił, że zmiana dotycząca funduszu w sołectwie Koryta była wprowadzona 

do budżetu na poprzedniej sesji,  na której nie było uchwały o zmianie  WPF. Dlatego ta 

zmian jest ujęta w uchwale, która jest omawiana. Jest to zmiana, która rada przyjęła na 

poprzedniej sesji, a ujęcie w uchwale to formalność. 

 

Radna M.Słomczyńska zapytała zostaną dokończone prace, bo maszyny zostały przesunięte w 

inne miejsce, a droga nie dokończona. 

 

Wójt zapewnił, że prace zostaną zakończone. Pozostały drobne poprawki zarówno w 

Korytach, Upalu i Karkoszkach. Mamy nadzieję, że uda się zrobić do końca roku.  

 

Przewodniczący odczytał uchwałę Nr LXVIII/324/2022 w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Daszyna na lata 2022-2036. I poddał pod głosowanie. 

Wynik głosowania: 

Za            6 

Przeciw   0 

Wstrzymujące  8 

Uchwałę przyjęto większością głosów. 

 

 Punkt4 porządku obrad: uchwały w sprawie zmian do budżetu   Gminy Daszyna na rok 

2022. 

 

Z-ca Wójta odczytał objaśnienia do uchwały, które radni otrzymali wraz z materiałami na 

sesję. 

 

Radny M.Chwiałkowskii zapytał ile gmina zapłaciła kary za wody popłuczne z SUW oraz 

jaka była pełna kwota tej kary.  

 

Z-ca Wójta wyjaśnił, że w tym roku nie będzie tego wydatku ponieważ gmina nie otrzymała 

decyzji zapłaty kary. Dlatego zmniejsza się wydatki o planowana kwotę. Decyzja może być 

wydana w przyszłym roku i wówczas gmina może ponieść wydatek. Chodzi tu o wody 

popłuczne wypuszczane do rowu melioracyjnego. 

 

Wójt powiedział, że nie ma dostosowanej instalacji do obowiązujących norm i dlatego Wody 

Polskie nakładają na gminę kare za zrzut wód potłuczonych z SUW w Mazewie do rowu 

melioracyjnego. Jedynym rozwiązaniem jest przeprowadzenie modernizacji tej stacji.  

 

Radny M.Chwiałkowski poprosił o informację na temat wysokości ostatniej zapłaconej kary z 

tego tytułu.  

 

Wiceprzewodniczący J.Kiński stwierdził, że wprowadzane są do budżetu gminy dochody z 

wpłat za wynajem hali sportowej w Mazewie. Czy w bieżącym roku były jakieś wpływy z 

wynajmu hali sportowej w Daszynie.  

 

Wójt odpowiedział, że wpływy do budżetu z wpłat za wynajem hal sportowych są znikome. 

W uchwale urealniane są wpływy za wynajem hali w Mazewie. Jest uchwała porządkująca 

budżet na koniec roku i dokonuje się uporządkowania planów przyjętych do budżetu. 

 

Wiceprzewodniczący poprosił o podanie wysokości wpłat do budżetu gminy z tytułu 

wynajmu hali sportowej w Daszynie w 2022 roku. 



Zakończono dyskusje  

 

Przewodniczący odczytał uchwałę Nr LXVIII/325/2023 w sprawie zmian do budżetu gminy 

Daszyna na 2022 rok i poddał pod głosowanie. Wyniki głosowania: 

Za                        6 

Przeciw               0 

Wstrzymujące     8  

Uchwałę przyjęto większością głosów. 

 

Punkt 5 porządku obrad: uchwały w sprawie przekazania skargi do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Łodzi. 

 

Wójt poinformował, że uchwała dotyczy przekazania skargi Łódzkiego Urzędu 

Wojewódzkiego na uchwałę Rady Gminy Daszyna w sprawie Programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Daszyna 

w 2022 roku do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego.  

Nie zgłoszono pytań. 

Przewodniczący odczytał uchwałę Nr LXVIII/326/2023 w sprawie przekazania skargi do 

Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Łodzi. 

Za                        15 

Przeciw                 0 

Wstrzymujące       0  

Uchwałę przyjęto jednogłośnie. 

   

Punkt 6 porządku obrad: uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego fragmentu obrębu PGR Koryta. 

 

Wójt poinformował, że uchwała dotyczy obrębu Koryta P.G.R w zakresie przekształcenia 

działek na cele budowy jednorodzinnej. Wniosek złożyli mieszkańcy miejscowości Koryta 

Osada, którzy są właścicielami działek i planują budowę  domów jednorodzinnych. 

 

Radny M.Chwiałkowski zapytał czy wnioskodawcy dokonali wpłat do budżetu tytułem 

opracowania zmian w miejscowym  planie zagospodarowania przestrzennego gminy? 

 Z-ca Wójta odpowiedział, ze dokonano wpłaty częściowo ponieważ rozmiar zmian jest 

szerszy niż mieszkańcy wnioskowali, dlatego z ich strony nie ma pełnej wpłaty.  

 

Wiceprzewodniczący zapytał jaki był całkowity koszt przekwalifikowania działek? 

Zgłosił wniosek o 10 minut przerwy w obradach. 

 

Przewodniczący rady ogłosił 10 minut przerwy w obradach. 

Wznowiono obrady . Obecnych na Sali 15 radnych. 

 

Z-ca Wójta poinformował, że zgodnie z zawarta umowa całkowity koszt sporządzenia 

omawianych zmian w mpzp to kwota 7380 zł. 

Zakończono dyskusję. 

 

Przewodniczący odczytał zasadniczą część uchwały, ponieważ cała treść uchwały jest radnym 

znana. Poddał pod głosowanie uchwałę Nr LVIII/327/2022 w sprawie uchwalenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego fragmentu obrębu PGR Koryta. 

Wynik głosowania: 



Za                        15 

Przeciw                 0 

Wstrzymujące       0  

Uchwałę przyjęto jednogłośnie. 

Punkt 7 porządku obrad: uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu obrębów: Daszyna, Krężelewice, 

PGR Koryta i Upale. 

 

Wójt powiedziała, że przedstawiona propozycja przystąpienia do opracowania zmian w mpzp  

Wynika z potrzeb rozwojowych zakładu ANIMEX i dotyczy funkcji mieszkaniowej oraz  

posadowienia ogniw fotowoltaicznych. Koszty zmian pokrywa ANIMEX. Wprowadzenie 

zmian i rozwój Zakładu w przyszłości będzie miało przełożenie w zwiększeniu dochodów 

podatkowych. 

 

Radny M.Chwiałkowski zapytał czy na sesji pojawi się Pan Ferliński, który jest autorem 

przedstawionych radnym uchwał. Jeżeli nie to uchwały muszą zostać zdjęte z porządku obrad 

i przeniesiona na następna sesję z udziałem Pana Ferlińskiego. Na przyszłość Wójt będzie 

wiedział, że tego typu uchwały zawsze wymagają udziału w sesji planisty, który jest ich 

autorem 

Radny zgłosił wniosek o wykreślenie z porządku obrad punktu 7. Podjęcie uchwały w 

sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

dla fragmentu obrębów: Daszyna, Krężelewice, PGR Koryta i Upale oraz punktu 8.Podjęcie 

uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Daszyna i przesunięcie na następną sesję. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie wykreślenie z porządku obrad 

punktu 7. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu obrębów: Daszyna, Krężelewice, PGR 

Koryta i Upale. 

Wynik głosowania: 

Za                           8 

Przeciw                  5 

Wstrzymujących    2 

Zmianę do porządku obrad przyjęto bezwzględną większością ustawowego składu rady. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie wykreślenie z porządku obrad  

punktu 8.Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia studium uwarunkowań i 

kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Daszyna 

Wynik głosowania: 

Za                           8 

Przeciw                  5 

Wstrzymujących    2 

Zmianę do porządku obrad przyjęto bezwzględną większością ustawowego składu rady. 

 

Przewodniczący odczytał porządek obrad po zmianach : 

 

1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy   

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Daszyna na 2022 rok. 



5. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania skargi do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Łodzi. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego fragmentu obrębu PGR Koryta. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie zatwierdzenia planów pracy komisji stałych Rady Gminy 

Daszyna na 2023 rok. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 

2023-2025. 

9. Sprawy różne. 

10. Zakończenie obrad. 

 

Przegłosowano porządek obrad po zmianach. Wynik głosowania: 

Za                                8 

Przeciw                       5 

Wstrzymujące             2  

Porządek po zmianach przyjęto bezwzględną większością głosów ustawowego składu rady. 

 

Punkt 7 porządku obrad: uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy komisji stałych 

Rady Gminy Daszyna na 2023 rok. 

 

1/ Plan pracy Komisji Rewizyjnej na 2023 rok 

Nie zgłoszono uwag do planu pracy. 

Przewodniczący odczytał uchwałę Nr LXVIII/328/2022 w sprawie zatwierdzenia planu pracy 

Komisji Rewizyjnej na 2023 rok i poddał pod głosowanie. 

Wynik głosowania: 

Za                           15 

Przeciw                    0 

Wstrzymujące          0 

Uchwała przyjęta jednogłośnie. 

 

2/ Plan pracy Komisji Rozwoju Społeczno-Gospodarczego na 2023 rok. 

Wiceprzewodniczący J.Kiński zapytał czy jest sens pracy komisji, skoro na jednym z 

posiedzeń Komisja poprosiła o możliwość zapoznania się z rejestrem zawartych umów przez 

Gminę Daszyna i napotkała ogromny opór w udostępnieniu tego dokumentu. Komisja 

Rozwoju Społeczno-Gospodarczego nie uzyskała informacji w tym zakresie. Komisja nie 

otrzymała pełnej dokumentacji  pozwalającej na realizację planowanego tematu posiedzenia. 

W takiej sytuacji spotkania komisji nie maja żadnego sensu. 

 

Wójt stwierdził, że członkowie komisji zapoznali się z rejestrem umów. Radny doskonale 

wie, że są pewne dane objęte RODO i nie można ich udostępniać. Komisja mogła dokonać 

notatek z rejestru umów. Jeżeli chodzi o umowy związane z realizacją inwestycji, to każda 

jest rozliczana zgodnie z wymogami. Jeżeli chodzi o Urząd, jest kilkanaście kontroli i 

kontrolujący maja wgląd w umowy. 

 

Wiceprzewodniczący J.Kiński stwierdził, że chyba nie jest tajemnicą z kim gmina podpisuje 

umowy. Chodziło o firmy, ani osoby prywatne. Dane firm, chyba nie są utajnione. Podobno w 

przyszłym roku ma obowiązywać centralny rejestr umów i wówczas dane firm będą dostępne. 

 



Wójt powiedział, że jak wejdzie w życie taki obowiązek wówczas będzie dostępność 

elektroniczna i nie będzie problemu. Chodziło tylko o zachowanie ochrony RODO drugiej 

strony umowy. 

 

Wiceprzewodniczący J.Kiński stwierdził, że nazwa firmy, z która zawarto umowę na 

wydatkowanie środków publicznych nie jest objęta klauzula RODO. 

Zakończono dyskusję. 

          

Przewodniczący odczytał uchwałę Nr LXVIII/329/2022 w sprawie zatwierdzenia planu pracy 

Komisji Rozwoju Społeczno-Gospodarczego na 2023 rok i poddał pod głosowanie. 

Wynik głosowania: 

Za                           15 

Przeciw                    0 

Wstrzymujące          0 

Uchwała przyjęta jednogłośnie. 

 

3/ Plan pracy Komisji Socjalno-Bytowej na 2023 rok 

Nie zgłoszono uwag do planu pracy. 

Przewodniczący odczytał uchwałę Nr LXVIII/330/2022 w sprawie zatwierdzenia planu pracy 

Komisji Socjalno-Bytowej na 2023 rok i poddał pod głosowanie. 

Wynik głosowania: 

Za                           15 

Przeciw                    0 

Wstrzymujące          0 

Uchwała przyjęta jednogłośnie. 

 

Punkt 8 porządku obrad: uchwały w  sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2023-

2025. 

  

Nie zgłoszono pytań do treści uchwały 

Przewodniczący odczytał uchwałę Nr LXVIII/331/2022 w  sprawie przyjęcia Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii na lata 2023-2025 i poddał pod głosowanie. Wynik głosowania: 

Za                           15 

Przeciw                    0 

Wstrzymujące          0 

Uchwała przyjęta jednogłośnie. 

 

Punkt 9 porządku obrad: Sprawy różne. 

 

Radna M.Słomczyńska przedstawiła kwestie dotyczące stanu wykonania drogi dojazdowej do 

kotłowni w Korytach Osada. 

 

Wiceprzewodniczący J.Kiński zapytał kiedy jest planowane wspólne posiedzenie komisji w 

sprawie projektu budżetu na 2023 rok oraz kiedy radni otrzymają projekt budżetu. 

 

Wójt odpowiedział, że do końca roku jest czas przekazania projektu budżetu. Projekt do biura 

rady został przekazany 23 grudnia 2022 r. Poza tym radny Kiński widział już projekt budżetu. 

Chyba, że radny wygłasza swoje ekspoze wyborcze, ale to nie miejsce i czas na to.  



 

Wiceprzewodniczący zaprzeczył temu, aby miał już możliwość wglądu do projektu budżetu. 

 

Radny M.Chwiałkowski zapytał o kwestie działek budowlanych   w gminie Daszyna. Już 

jakiś czas temu była podejmowana w tej sprawie uchwała.  Czy w budżecie gminy ujęto 

wydatki na uzbrojenie działek budowlanych. Radny zapytał kiedy Przewodniczący planuje 

powołać radnego i radną Łuczak do komisji. Radni zostali odwołani z Komisji Rewizyjnej 

sześć miesięcy temu.     

 

Przewodniczący powiedział, że tereny przeznaczony pod działki budowlane był ujęty w 

mpzp, a teraz czynione są działania aby działki miały powierzchnie właściwe do 

wybudowania budynku jednorodzinnego. Przewodniczący nie widział projektu budżetu wiec 

nie posiada wiedzy czy przeznaczono środki na zbrojenie działek budowlanych. Temat 

działek budowlanych jest bardzo istotny dla rozwoju gminy. Było by fajnie aby takie osiedle 

mogło kiedyś powstać również w Daszynie.  

 

Wójt powiedział, że przy okazji omawiania projektu budżetu ten temat będzie poruszony. Jest 

to ważny temat dla przyszłości gminy i przyszłych pokoleń. 

 

Radny M.Chwiałkowski zapytał o działki budowlane w Korytach oraz o działki budowlane w 

Daszynie. 

 

Wójt wyjaśnił, że w uchwale, ujęte jest budownictwo wielorodzinne w Upalu, a w Korytach 

są działki pod budownictwo jednorodzinne. Są to dwie różne kwestie. 

   

Przewodniczący stwierdził, że musimy działać dla dobra gminy. Nie oznacza to, że jeżeli coś 

będzie zrobione w Korytach, to nie będzie w Daszynie. Nie można kierować się podziałami.  

 

Sekretarz przedstawił dane dotyczące kar za zrzut wód potłuczonych z SUW w Mazewie oraz 

z oczyszczalni ścieków w Daszynie. 

 

Radny M.Chwiałkowski zapytał o zmniejszenie wydatków w 2022 roku z tytułu kar o kwotę 

210000 zł 

 

Sekretarz wyjaśnił, że były to środki zabezpieczone w budżecie gminy na poczet kar w 

sprawie których toczy się postepowanie. Sprawa w 2020 roku trafiła do sądu i nie ma jeszcze 

wyroku w tej sprawie.  

 

Wiceprzewodniczący J.Kński zapytał, czy to prawda, że Wójt zlecił złożenie wniosku na 

budowę apartamentowca w Daszynie. Mieszkańcy gminy Daszyna chodzą po błocie, a my 

chcemy budować apartamentowce. 

 

Wójt powiedział, że w budżecie jest zapis o budowie budynków wielorodzinnych w Mazewie 

kolonii oraz w Daszynie. Temat był już Radzie przedstawiany. Jeżeli uda się uzyskać 

dofinansowanie wówczas gmina podejmie realizację. Podobny obiekt powstał w Mazewie 

jako budynek pasywny i dzięki temu gmina nie dokłada do jego utrzymania. Dla rozwoju 

gminy potrzebna jest odpowiednia infrastruktura oraz obiekty mieszkalne, których w gminie 

jest brak. 

Musimy podjąć starania w tym kierunku, zwłaszcza jeżeli można pozyskać na ten cel 

dofinansowanie. 



 

Wiceprzewodniczący J.Kiński stwierdził, że radni powinni być poinformowani o składaniu 

przez gminę wniosków o nowe projekty. 

 

Wójt stwierdził, że radny J.Kiński doskonale wiedział o złożonych wnioskach na budynki 

wielorodzinne. 

 

Przewodniczący w odpowiedzi na wcześniejsze pytanie radnego M.Chwiałkowskiego 

stwierdził, że członków komis powołuje Rada, a nie sam przewodniczący.  

 

Wójt poinformował o wysokości wpłat do budżetu gminy za wynajem hal sportowych: 

Hala w  Mazewie - kwota 1890,25 zł, 

Hala w Daszynie – brak wpłat. 

 

Radny D.Kowalczyk zapytał, co dalej z elektrociepłownia. Jakie gmina poniosła koszty? 

Jeżeli niepowstanie elektrociepłownia, to czemu będzie służyło laboratorium. Czy to prawda 

że ma tam powstać hotel? Padały tu słowa poprawy dla mieszkańców. Sprawa dotyczy 

mieszkańców bloków nr 26,27,28. Mieszkańcy tych bloków przybyli do urzędu na spotkanie 

z Wójtem w sprawie ogrzewania. Wójt w tym czasie podobno był na innym spotkaniu. 

Sekretarz unikał  spotkaniu z mieszkańcami i nie potrafił udzielić odpowiedzi na żadne 

pytanie. . Sytuacja była poniżająca dla tych ludzi.  

 

Wójt stwierdził, że nie wiedział o wizycie mieszkańców bloków  w tym dniu, a  w tym 

samym czasie odbywało się spotkanie w Starostwie. Umówiono spotkanie na kolejny dzień. 

Problem w ogrzewaniu bloków wynika z braku elektrociepłowni, moc istniejącej kotłowni 

jest niewystarczająca. Mieszkańcy bloków mieli złożona propozycję nadbudowania pietra i 

położenie nowego pokrycia dachowego, ale nie wyrazili na to zgody. Aby poprawić 

efektywności dostarczania ciepła planowane jest zakupienie pomp o lepszej wydajności.  

Jeżeli chodzi o elektrociepłownie, to złożone są pozwy przeciwko firmie, która miała 

budować ten obiekt. Pierwsza sprawa dotyczy odsetek, druga sprawa kary umownej 

wynikającej z zawartej umowy i trzecia z firma ubezpieczającą kontrakt. Sad zwolnił gminę z 

kosztów sadowych. Jeżeli chodzi o budynek laboratorium to jest to obiekt stanowiący część 

elektrociepłowni. Przeznaczenie budynku będzie ustalone po zakończeniu trwałości projektu. 

Tymczasowo zakwaterowaliśmy tam uchodźców z Ukrainy. 

 

Radna A. Błaszczyk-Bawej zapytała co z ogrzewaniem słomą. 

 

Wójt powiedział, że efektywność tej instalacji jest nierentowna. Kotły się nie nadają do 

dalszej eksploatacji, wysokie koszty zatrudnienia i cena słomy. 

 

Wiceprzewodniczący J.Kiński zapytał czy zmian oznakowania na drodze powiatowej Mazew-

Jarochówek terenu zabudowy było uzgodnione z gminą? 

 

Wójt odpowiedział, że nie było to uzgadniane z gminą. Sprawa będzie wyjaśniana. 

 

    

  Punkt 10 porządku obrad: Zakończenie obrad 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął LXVIII sesję 

Rady Gminy Daszyna.  



 

Protokołował  

Danuta Kaźmierczak  

 

        

 

 

 

 

 

 


